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Újdonságok vannak a Benedek alpolgármester törvénytelenül épült házának ügyében: a
polgármester által ígért nyomozás „folyamatban van", az engedélyről semmit nem árulnak el, de
„hamarosan felkerül a honlapra". Nyilatkozta portálunknak Bálint Attila, a polgármesteri hivatal
fősajtószóvivője a napokban. Jaj, hogy ez nem újdonság, több mint egy hónappal ezelőtt is ezt
mondták? Igen, de ezúttal Bálint Attila nyilatkozta. Jaj, hogy egy hónappal ezelőtt is ő
nyilatkozta? Na, s akkor mi?

  

Magukat nem járatták hónapokig, vagy akár évekig a polgármesteri hivatalba, míg el tudtak
intézni egy-egy apró ügyet? S akkor miért csodálkoznak azon, hogy nekünk nem sikerül
kiszedni belőlük egy alapszintű közérdekű információt másfél hónapon keresztül? Csak
viccelek, az információ áramlását senki nem tudja megakadályozni, de ezek tényleg azt hiszik
ott a hivatalban, hogy mi mind barmok vagyunk, s járathatnak minket hónapokig, mert nem
fogunk lépni semmit.

  

Kezdjük a Bunta Levente által beígért kivizsgálással, ami másfél hónap után még mindig
folyamatban van. Mit nyomoznak annyit? Csókolom, még dolgoznak ott maguknál, vagy
mindenki alszik? Majd, ha jön a DNA vizsgálódni valami témában, melyet önök nem voltak
képesek pár éve kitisztázni, akkor majd hirtelen mindenki felébred mély álmából, s elkezd
nyafogni, hogy politikai megrendelésre jönnek hozzánk, mert magyarok vagyunk. Senki nem
fogja azt mondani még véletlenül sem, hogy azért jöttek hozzánk, mert korruptak vagyunk,
ugye.

  

A „hamarosan felkerül a honlapra" információról azt kell tudni, hogy nyilvános információ. Az,
hogy ki mikor kapott építkezési engedélyt, az egy közérdekű, nyilvános információ.  A 2001-ből
származó 544-es törvény alapján
a közérdekű információkat lehet kérni szóban vagy írásban. A szóban kért információt a
sajtónak azonnal ki kell adni, vagy legtöbb 24 órán belül, ezt tisztán írja a törvényben. 
Amióta mi kértük, eltelt pontosan 1085 óra.
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Semmi válasz. Április 8-án leadtunk egy kérést a városházán, hivatalosan, írásban kértük az
információt. A törvény alapján 5 napon belül kellett volna válaszolniuk rá, ha nem adják ki. 10
napon belül kellett volna közölniük, ha szükségük van még időre, és 30 napon belül akarják
kiadni.

  

Eltelt 30 nap, el még 10, az érintettek gyerekesen büszkék, hogy sikerült megtartaniuk
maguknak az információt. Kábé azon a szinten állnak, mint a 4 éves fiam, aki
hasonlóképpen próbálja bebizonyítani, hogy keményebb nálam: „én tudom, de neked nem
mondom el". Na, ma délben feljelentettük a polgármesteri hivatalt. Érezzék, hogy jogi
következményei is lehetnek a játékuknak. Játsszanak inkább a pucukájukkal a homokban, ha
még ennyire gyerekek, ne a mi munkaidőnket pazarolják!

  

Tegnap este meglátogattuk ismét az új Benedek-rezidenciát. Meglepő módon, az egyik eldugott
sarokban találtunk egy táblácskát az építőtelep adatairól.

  

  

A tábla természetesen  nem teljesen a törvényes előírások alapján lett kihelyezve , a telek egyik
bejáratától sem látszik, száz métert kellett osonnunk a szomszédos kukoricásban, hogy
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rábukkanjunk, eldugva egy terasz alatt. Van az a mese, hogy „hoztam is, meg nem is, van is, de
nincs is". Ehhez hasonló ez a tábla is, ha jönnek az ellenőrök, s bemennek a házhoz, akkor van
valami, de ha nem kívánt érdeklődő jár erre, és nem megy be az udvarra, akkor inkább ne
lásson semmit. Még jó, hogy nem az emeleti hálószobába rakták ki.

  

A tábla tartalmaz egy-két nagyon értékes információt azok közül, amiket mi is igényeltünk,
hiába. Az építkezési engedélyt Benedek Árpád Csaba és felesége nevére állították ki,
április elsején . Azaz pont azon a napon, amikor megjelent a mi első anyagunk arról,
hogy Benedek törvénytelenül építkezik. Véletlen lenne?

  

Felmerül bennünk a kérdés, miért nem trükközték meg picit a dátumot, miért nem adták ki
februári vagy márciusi dátummal? Ennyire amatőr a polgármesteri hivatal urbanisztikai osztálya,
hogy nem tartott meg üres iktatószámokat? Vagy nem mertek cselezni, mert nem viszik saját
bőrüket vásárba az alpolgármester házáért?

  

Az előbbinél sokkal fontosabb kérdés az, hogy lehet-e két órán belül, azaz 2 órán belül
építkezési engedélyt kiadni Udvarhelyen .
Benedek bebizonyította, hogy lehet (azaz lehetne). Április elsején 13 óra után jelent meg az
anyag oldalunkon, még kellett egy kis idő, amíg az érintettek elolvasták, 4 előtt véget ér a
munkaprogram a városházán, azaz hozzávetőleg 2 óra alatt sikerült Benedeknek összeszednie
az iratokat és megkapnia az engedélyt. Ha van valaki az olvasóink közül, aki ennél gyorsabban
intézett építkezési engedélyt Udvarhelyen, szóljon ránk azonnal, nehogy Benedeknek adjuk a
rekordot tanúsító oklevelet!

  

Még egy izgi kérdés merül fel nálunk: miért mondta nekünk azt Benedek április 3-án, másfél
nappal építkezési engedélyének kibocsátása után, hogy nem emlékszik, mikor kapta az
engedélyét.

  

Három lehetséges választ találtunk erre a kérdésre. Egy: nagyon rossz a memóriája, ezért
tényleg nem emlékszik, hogy a polgármesteri hivataltól másfél nappal azelőtt kapta ezt a
hatalmas ajándékot. Csak, ha ennyire nem működik az agya, mit keres ebben a tisztségben? 
Kettő:
nem tudta, mit hazudjon. Lehet, hogy még nem volt meg az engedélye, s nem tudta, hogy
mikori dátummal lesz kiállítva. Lehet, hogy megvolt, de ha elmondja, hogy elsejei dátummal
van, akkor beismeri, hogy a cikkünk hatására lett meg, ami bizonyára ciki számára. 
Három:
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az is lehet, hogy emlékezett ő, hogy mikor kapta, de hazudott nekünk. Nem csodálkoznánk,
nem ez lenne az első alkalom, hogy hazugságon kapjuk.

  

Valami azért továbbra is gyanús az ügyben. Ha tényleg van Benedeknek engedélye (amíg
nem látom, nem hiszem), 
akkor miért olyan titkos?
Csak a törvénytelen dolgokat szokták titkolni itt a városházán, a törvényeseket azonnal kiadják.
Tehát valami sumákolás gyanúja merül ott fel, akárhogy is nézzük. Majd ha lesz annyira férfi
Benedek, hogy kiálljon az engedélyével, és arról majd kiderül, hogy rendben van, akkor elszáll
ez a gyanú, de addig még sok van, s sok kérdés is merül fel. Például ilyenek: ha Benedek
április elsején kaphatott törvényesen engedélyt, akkor miért ne kaphatott volna egy-két
hónappal vagy fél évvel előtte is? S ha kaphatott volna, akkor miért nem kérte? Na, mindegy,
sok kérdésünk van még, ami válaszra vár.

  

  

Addig is, míg kérdéseink válaszra várnak, indítunk egy napi rendszerességgel jelentkező
sorozatot Benedek házáról. Hogy mi lesz benne pontosan, jövő hét elejéig még meglepetés. Ha
meg akarják tudni, miről van szó, kövessék naponta az uh.ro-t, Benedek alpolgármester is
ezt teszi . Mikor épp nem azon dolgozik, hogy még jobban
halogassa ügyének tisztázását, egészen a 2016-os választásokig, hogy nagyobbat csattanjon.
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